
št.: 900-2/2024/9 
Datum: 17.12.2024 

ZAPISNIK 

25. seje Sveta zavoda CIRIUS-a Vipava, dne 17.12. 2024 ob 17.00 uri v zbornici. 

Navzoči: Alenka Premrl Lemut, Tatjana Pregeljc, Katja Bucik, Ivo Volk, Alenka Gerk Ljubič, 
Mojca Črnigoj, Iris Ličen, Goran Troha Žvokelj, Nataša Nardin (prisotnih 9 članov SZ) in 
ravnatelj Alojzij Adamič. 

Odsotni: Miro Teinovič, Jožko Andlovic, pomocnrca ravnatelja Marjeta Bratož, pomocnrca 
ravnatelja Mateja Kete Černe, pomočnica ravnatelja Petra Rijavec - opr., sindikalna zaupnica 
Lucija Praček. 

Dnevni red so člani prejeli z vabilom: 

PREDLOG DNEVNEGA REDA: 
l. Potrditev dnevnega reda. 

2. Pregled in potrditev zapisnika 24. seje. 

3. Dopolnilo LDN-ja: 

»LDN se dodatno dopolnjuje in sicer: 

Dodana interesna dejavnost ROČNA DELA (Vodja Kristina Ušaj, Planirano št ur: 40) 
NOVI AKTIVI: 

Aktiv pomočnic ravnatelja (vodja Marjeta Bratož) 
Aktiv razrednikov (vodja Mateja Kete Černe) 
Aktiv varuhov negovalcev in spremljevalcev (vodja Petra Rijavec) 
sprememba članstva v Komisiji za prehrano - dodana Sabina Trošt, dipl. med. sestra.« 

4. Predlog spremembe cenika: 
»Predlog spremembe cenika - prehrana za zaposlene 

Predlog spremembe cene za prehrano zaposlenih (zunanji dobavitelj postavil višjo ceno): 
• Malica: 4,95€ 
· Kosilo: 5,35€ 
Cena za VDC ostaja kljub višjim stroškom nespremenjena; pogodba se izteče konec aprila 2025. « 

S. Delovna uspešnost ravnatelja. 

6. Postopek imenovanja novega Sveta zavoda. 

7. Razno. 

Točka 1 

Potrditev dnevnega reda. 

Predsednica Sveta zavoda pozdravi prisotne. Prebere predlagani dnevni rad, ugotovljene so 

bile nekatere tiskarske napake, ki se jih popravi, doda pa se še eno točko, pred točko Razno, 

in sicer: Donacija Pivka. 



Popravljen in dopolnjen dnevni red, predsednica Sveta zavoda daje na glasovanje za 

potrditev. 

Sklep številka 25.1.: 
Svet zavoda CIRIUS Vipava (9 glasov ZA, O PROTI, O VZDRŽAN) potrjuje dnevni red 25. seje. 

Točka 2 
Pregled in potrditev zapisnika 24. seje. 

V zapisniku se popravi nekaj tiskarskih napak. Na zapisnik ni bilo pripomb, zato predsednica 
predlaga potrditev zapisnika 24. seje. 

Sklep številka 25.2.: 
Svet zavoda CIRIUS Vipava (9 glasov ZA, O PROTI, O VZDRŽAN) potrjuje zapisnik 24. seje. 

Točka 3 
Dopolnilo LDN-ja 
»LDN se dodatno dopolnjuje in sicer: 

Dodana interesna dejavnost ROČNA DELA (Vodja Kristina Ušaj, Planirano št ur: 40} 
NOVI AKTIVI: 

Aktiv pomočnic ravnatelja (vodja Marjeta Bratož) 
Aktiv razrednikov (vodja Mateja Kete Černe) 
Aktiv varuhov negovalcev in spremljevalcev (vodja Petra Rijavec) 
sprememba članstva v Komisiji za prehrano - dodana Sabina Trošt, dipl. med. sestra. « 

Ravnatelj navzočim razloži dodatek v LDN-ju, dodaja se tri aktive, ki jih vodijo pomočnice 
ravnateljev in do sedaj še niso bili zabeleženi. Doda se še enega člana v Komisijo za prehrano 
ter še eno interesno dejavnost. To so večje spremembe, ki so tudi pomembne pri izvajanju 
aktivnosti po letnem načrtu, zato je prav, da se s tem seznani Svet zavoda. 

Sklep številka 25.3.: 
Svet zavoda CIRIUS Vipava (9 glasov ZA, O PROTI, O VZDRžAN) potrjuje dopolnitev LDN-ja 
2024/25. 

Točka 4 
Predlog spremembe cenika: 
»Predlog spremembe cenika - prehrana za zaposlene 

Predlog spremembe cene za prehrano zaposlenih (zunanji dobavitelj postavil višjo ceno): 
· Malica: 4,95€ 
• Kosilo: 5,35€ 
· Dodatna ura varstva med počitnicami: 2,5€ 
Cena za VDC ostaja kljub višjim stroškom nespremenjena; pogodba se izteče konec aprila 2025.« 

Ravnatelj pove, da se med organiziranim varstvom, ki se izvaja med počitnicami v CIRIUS 
Vipava, velikokrat zgodi, da starši pridejo po učenca/otroka, pozneje, kot je določeno, da 
traja dnevno varstvo. Zato predlaga, da se v cenik doda dodatno ceno za vsako dodatno uro 
varstva. 
Prav tako se v ceniku popravi cena za malico in kosilo za zaposlene. Sprememba cene je 
posledica dviga cene dobavitelja. Cena obroka za zaposlene je ista, kot jo zaračuna 
dobavitelj. Cena, ki jo ustanova izstavi VDC-ju, s katerim ima sklenjeno pogodbo do konca 
aprila, pa ostaja ista, ker je zapisana v pogodbi. Pogodba se izteče aprila 2025. Članica Sveta 
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je vprašala kakšna je cena za VDC in kakšna je za zaposlene iz ustanove, ter koliko obrokov se 
dostavlja VDC-ju in koliko zaposlenih je prijavljenih na prehrano. Ravnatelj pove, da ima VDC 
dnevno 27 obrokov, med zaposlenimi iz ustanove pa jih je na malico prijavljenih približno 15. 
Predstavniki zaposlenih v Svetu zavoda povedo, da je malica za zaposlene prezgodaj, zato se 
jo poslužuje malo ljudi. Sledila je razprava. Člani sveta so bili kritični zaradi razlik v ceni za 
VDC in za zaposlene. 
Sklep številka 25.4.: 
Svet zavoda CIRIUS Vipava (9 glasov ZA, O PROTI, O VZDRŽAN), soglasno potrdili ceno za 
dodatno uro varstva v času organiziranega varstva med počitnicami, postavko se doda na 
cenik. 

Sklep številka 25.5.: 
Svet zavoda CIRIUS Vipava (8 glasov ZA, 1 PROTI, O VZDRŽAN), potrdi spremembo cene 
prehrane za zaposlene. 

Točka 5 

Delovna uspešnost ravnatelja. 
Na podlagi okrožnice MVI, ki je bila tudi priloga gradiva za 25. sejo, se mora Svet zavoda 
odločiti glede izplačil za povečan obseg dela za ravnatelja. 
Predsednica predstavi okrožnico in da besedo ravnatelju. 
Ravnatelj pove, da se je o tem pogovarjal tudi z drugimi ravnatelji. Do sedaj te prakse ni bilo, 
je pa dejstvo, da se obseg del in nalog ravnatelja povečuje, veliko je birokracije, tudi 
zaposlenih je vedno več. Delo se večkrat razpotegne čez cel dan. Dopusta in ur, ki jih naredi 
več, ni mogoče izkoristiti. Ob tem bi seznanja svet, da se bo s 1.1.2025 zaposlila še ena 
pomočnica ravnatelja. 
Predstavnica Sveta pove, da delovna uspešnost ravnatelja ni izplačilo, ki bi pokrivalo večji 
obseg dela zaradi večjega kolektiva ali za opravljanje del in nalog, ki so v njegovem opisu. 
Delovno uspešnost je izplačilo za opravljanje del in nalog, ki niso v njegovem opisu del in 
nalog, ki se nanašajo na izredne dogodke ali projekte. Potrebno je to konkretno določiti in 
urediti, da bo pravilno in transparentno. Predstavnik Sveta doda še, da je v prvi vrsti 
potrebno zagotoviti finančna sredstva za izplačilo. 
Predlog je, da se izplačilo za povečan obseg za ravnatelja odobri do 30.6.2024. Ravnatelj 
mora mesečno pripraviti seznam dodatnih del in nalog, ki jih je opravil, poslati Svetu zavoda, 
ki bo določil in potrdil, na podlagi predloga, koliko % delovne uspešnosti se ravnatelju 
izplača, največ do 20%. 

Sklep številka 25.6.: 
Svet zavoda CIRIUS Vipava (9 glasov ZA, O PROTI, O VZDRŽAN), soglasno potrdi predlog o 
izplačilih za povečan obseg ravnatelju. 

Točka 6 

Postopek imenovanja novega Sveta zavoda. 
Predsednica Sveta zavoda je pripravila rokovnik z nalogami ob volitvah za nove člane, 
predstavnike zaposlenih (rokovnik priloga zapisniku). Predsednica Sveta predlaga da se 
sprejme sklep o začetku aktivnosti za volitve 2025 po rokovniku. 
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Sklep številka 25.7.: 
Svet zavoda CIRIUS Vipava (9 glasov ZA, O PROTI, O VZDRŽAN), soglasno potrdi predlagani 
rokovnik o izvedbi aktivnosti za izvolitev novih članov za Svet zavoda CIRIUS Vipava, 
mandatno obdobje 2025-2029. 

Volilna komisija v CIRIUS Vipava je: 
1. Alenka Premrl Lemut - predsednica 
2. Mateja Kete Černe - namestnica predsednice 
3. Tatjana Pregeljc - član 
4. Marjeta Bratož - namestnica člana 
S. Veronika Humar - član 
6. Katja Krošelj - namestnica člana 

Sklep številka 25.8.: 
Svet zavoda CIRIUS Vipava (9 glasov ZA, O PROTI, O VZDRŽAN), soglasno potrdi predlagano 
volilno komisijo za izvedbo volitev za člane Sveta zavoda CIRIUS Vipava, predstavniki 
zaposlenih, mandatno obdobje 2025-2029. 

Točka 7 
Donacija Pivka. 
Predsednica Sveta pove, da nas v zadevi zastopa gospod Luka Devjak. Last CIRIUS-a so še 
kmetijska zemljišča.Trenutno se ne izvajajo nobene aktivnosti za prodajo. Sklep Sveta je bil, 
da pri prodaji teh parcel ne bi šli pod ceno, ki je določena po GURS-u. Ravnatelj pove, da je 
pregledal nepremičnine, da niso veliko vredne, to so kmetijska zemljišča slabše kakovosti. 
Svet je sprejel sklep, da se s pomočjo g. Luka Devjaka do naslednje seje pridobi vrednosti 
zemljišč. Na naslednji seji pa se odloči o nadaljnih aktivnostih. 

Sklep številka 25.9.: 
Svet zavoda CIRIUS Vipava (9 glasov ZA, O PROTI, O VZDRŽAN), soglasno potrdi predlagano 
aktivnost v zvezi s predlogom o prodaji nepremičnin, donacija Pivka. 

Točka 8 
Razno. 

Pod točko razno je starše zanimalo kako potekajo aktivnosti v zvezi z novogradnjo. Ravnatelj 
pove, da se počasi premikajo zadeve naprej. Pred kratkim je bila predstavljen projekt 
izgradnje protipoplavnega nasipa, ki je pogoj za pridobivanje soglasij. 
Predstavnico staršev je zanimalo kako je z varstvom med tednom (za 2 učenca). Ravnatelj 
pove, da imamo težave z zagotovljanjem kadra, ki varstvo izvaja. Težave se pojavljajo tudi 
pri zagotavljanju ustrezne namestitve v spalnice. Trudimo se, da bi varstvo ostalo v takem 
obsegu še naprej. 
Predstavnica staršev je vprašala, kako je z zasedbo prostih delovnih mest v Svetovalni službi. 
Ravnatelj pojasni, da čakajo odgovor kandidatke za mesto psihologa in za mesto svetovalne 
delavke. Razgovora sta že bila opravljena, obe kandidatki sta ustrezni. 
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Starše je zanimalo še kako je z vpisom v novo šolsko leto, s prehodom iz vrtca v šolo. 
Ravnatelj pove, da bodo v bodoče v CIRIUS Vipava usmerjeni samo učenci z gibalno 
oviranostjo. Potekajo že pogovori z ustreznimi službami. 

Predsednica se zahvali prisotnim za udeležbo in sodelovanje. 

Seja se je zaključila ob 18.30 uri. 

Zapisali: Predsednica Sveta zavoda: 
Tatjana Pregeljc Alenka Premrl Lemut 
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